
 

Beste mevrouw, heer, 

 

Naar aanleiding van het telefonisch onderhoud met iemand van uw afdeling over de door ons 

ingediende Zienswijze het volgende: 

 

Feiten:  

Woning aan de Barnsteenstraat 35 aan de kant van de Zeegersloot; 

Eigenaren Gerrit en Josien Haverkamp sinds 28 januari 2016 

In de eerste week hebben we een beroep gedaan op het toen nog te ontwikkelen 

Snippergroenbeleid via mevr. Loos (Beleid moest eerst worden vastgesteld); 

De reden voor ons verzoek was en is de nogal onverzorgde hoek met groen achter onze tuin, 

welke doorwoekert naar en in onze tuin. Dit reststuk dat door de gemeente matig wordt 

onderhouden doet afbreuk aan de verdere groenstrook, aan onze tuin en aan die van onze 

buren. In het nieuwe plan Zeegerplan zou dit stuk de rest van het plan achter onze woningen 

naar beneden halen. Wij hebben toen aangegeven dat wij geheel of gedeeltelijk deze slecht 

onderhouden groenstrook wel van de gemeente,mits onder goede voorwaarden zouden willen 

overnemen. 

Proces: 

Vandaar dat wij al heel snel toen wij daar woonden (de slechte staat van onderhoud was ons 

ook al tijdens de aankoop van het huis opgevallen, de toenmalige makelaar mevr. van Brussel 

adviseerde dan ook om een beroep te doen op het nieuwe snippergroen beleid van de 

gemeente) een beroep hebben gedaan op het nieuwe snippergroen beleid. Na een aantal malen 

contact te hebben gehad bleek dat dit beleid voortdurend is uitgesteld. Vervolgens hebben we 

tijdens een aantal inspreekavonden over de herinrichting van het Zeegerslootgebied met onder 

meer de heer Hoogeveen over onze wensen gesproken.  

Uiteindelijk heeft dit geresulteerd in een gesprek met de heren Hoogeveen en de heer Krantz 

hoofd van de groenvoorziening op het Stadskantoor, inmiddels alweer meer dan een jaar 

geleden. Ik heb de heer  Krantz toen een concreet voorstel gedaan over de uitbreiding van ons 

perceel met een deel van de groenstrook rekening houdend met de buren aan onze 

rechterzijde. Vanwege de herinrichting van het Zeegerslootgebied zou dit worden 

meegenomen.  

Zienswijze: 

Dit heb ik toen ook officieel kenbaar gemaakt in mijn Zienswijze. 

De redenen van onze Zienswijze zijn duidelijk te herleiden uit het voorgaande, het proces tot 

nu toe ook. Het voorstel behelst dat wij ons perceel willen uitbreiden vanaf de heg van onze 

buren aan de linkerzijde te verbinden met de afscheiding van onder buren aan de rechterzijde. 

Dit betekent een deel van de huidige groenstrook. Dit omdat de huidige buren aan de 

rechterzijde bang zijn dat wij ingeval van de gehele groenstrook hun uitzicht zouden kunnen 

belemmeren. Hetgeen uiteraard niet onze bedoeling is. 

 

Graag zouden we onze Zienswijze over de herinrichting van het Zeegerslootgebied tijdens de 

bijeenkomst bij Wet en Wild nogmaals aan  

de gemeente kenbaar willen maken. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Gerrit en Josien Haverkamp 
Mailadres: haverkamp.gerrit@gmail.com 
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